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Alfredo Codina i Casals (La Garriga, 6-2-1937). Professionalment s'ha
dedicat al llarg de la seva vida a tot allò que té a veure amb l'electrònica,
el so... Així és possible veure'l molt sovint -des de fa uns quants anys
ençà ha donat el relleu a un dels seus fills- al capdavant dels equips de
música en festes populars, actes institucionals, trobades... Aquest proper
diumenge, dia 3 de febrer, amb motiu de la celebració de la Mitja Marató
Granollers - les Franqueses - la Garriga, animarà una vegada més el pas
dels corredors al llarg de tot el mati... Com ja és habitual en ell, el seu
entusiasme i la seva capacitat d'entrega voluntària a una causa en la que
participa des de la primera edició són sempre ben acceptades. La millor
mostra d'aquest reconeixement és que els responsables de l'Associació

Esportiva La Mitja han decidit que el kilàmetre 7 de la prova, situat a
l'entrada de la urbanització Els Gorgs de Llerona, dugui el seu nom,
seguint amb la llista de persones homenatjades pels organitzadors
d'aquesta competició esportiva que és tot un referent. Mentre fem la
fotografia que serveix per a il·lustrar l'entrevista, l'Alfredo comenta que
"és una satisfacció compravar que hi ha gent que reconeix les coses que
fas des del voluntariat, però La Mitja té centenars de voluntaris i tots ells
mereixerien també un reconeixement". En clau lacai garriguenca, l'Alfredo
forma part de les persones que han participat en la posada en marxa de
diverses activitats i entitats com l'Agrupació Sardanista, els Tres Tombs, el
Centre Excursionista, el futbol...
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El kilòmetre 7 de La Mitja

GranollerssI-Les Franqueses-La Garriga
porta el seu nom.

És un fet que no t'ho esperes ¡ com
sigui que et preguntes si t'ho mereixes...
et fa molta il·lusió. És un reconeixement

que agraeixo molt sincerament als orga¬
nitzadors.

Què li ha donat La Mitja?
He trobat un ambient fabuiós,

d'amistat i de molta gent entregada a
una causa esportiva de primer ordre.

Això del voluntariat...
Jo sempre he trebaliat igual al llarg de

la meva vida. La feina hi és, però si s'han
de fer més coses per a ajudar des del vo¬
luntariat... es fan.

Per què ho fa?
Forma part d'una manera de ser. De

la meva manera de ser. Els que venim
d'una època de dificultats i de penúries
sabem què representa ajudar en allò que
tu pots a nivell social, esportiu...

Com veu l'evolució de La Mitja?
Ha viscut una trajectòria espectacu¬

lar. Podríem dir que va començar amb
una sabata i una espardenya i a base
d'entrega de molta gent s'ha convertit en
una cursa internacional de gran prestigi.
Un reconeixement ben guanyat per totes
aquelies persones que tiben del carro

des de l'organització, ja que aconseguir
la participació de 12.000 corredors és tot
un rècord. I això ha comportat d'altres
coses estretament relacionades amb ia
cursa com el fet que hagi motivat que
siguin milers les persones que s'han afi¬
cionat a córrer. Aquest aspecte és moit
important. Vas els diumenges pels ca¬
rrers i a tot arreu hi ha gent corrent.

Ha creat un estil
Gairebé es podria dir que així ha

estat, ja que hi ha molta gent motivada
i disposada sempre a provar en aquesta
cursa.

Com valora la seva aportació?
Com un fet responsable i res més.

El voluntariat és la base de la societat.
Es fan moltes coses, però la major part
d'elles si no fos per la gent voluntària,
malament. Econòmicament el voluntari-
tat és tan important i transcendental que
no es pot ni mesurar.

A la Garriga, on viu, és també un ha¬
bituat voluntari de moltes coses.

Jo he participat en diverses propostes
locals, algunes de les quals relacionades
amb els Reis, ei Corpus, els Tres Tombs,
l'handbol, el futbol, el voluntariat de
l'hospitalitat... La meva vida ha estat
lligada sempre al voluntariat. La gent ha
de ser conscient que la societat necessita

"La societat necessita
voluntaris per a tot.//

voluntaris per a tot. Hi ha molts llocs des
d'on es pot ajudar als altres.

i forma part del grup La Garriga
Secreta que ha fet possible l'edició de
diversos llibres...

Aquí hi ha d'altres membres més
intel·lectuals que fan més que jo, però
a la meva manera jo aporto tot allò que
puc des de la meva experiència i les me¬
ves vivències.

Socialment, com veu la Garriga?
Com a tot arreu, hi ha persones que

treballen desinteressadament envers el
seu munipi a partir de la seva relació amb
entitats ben diverses. Hi ha gent que ho
fa perquè ho ha vist fer a casa seva als
seus pares i als seus familiars i d'altres,
cosa que em satisfà molt comprovar, que
ho fan per convenciment, ja que jo com¬
provo que hi ha gent nouvinguda que
també participa activament en moltes
coses. I això és d'agrair.

El hilòmetre
7 de La Mitja
Granoílers-Les

Franqueses-La
Garriga porta el
nom d'aquest
voluntari que
col·labora amb
la prova des dels
seus inicis
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